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Beleidsterrein Bestuur

Portefeuillehouder Theunis

Schriftelijke vraag

Wij vernamen dat het KVW - Roosendaal (Kindervakantiewerk) haar zomereditie 2016
wellicht moet annuleren. De Roosendaalse Lijst zou dit enorm betreuren. Het
Kindervakantiewerk in Roosendaal en in de 5 dorpen is iets wat onze waardering meer dan
verdient! Vanwege de hogere prijzen die het KPO zou gaan hanteren voor het gebruik van
ruimtes in de Sponder is het voor KVW - Roosendaal financieel niet meer haalbaar en

daarom kunnen ze vooralsnog niet beschikken over de benodigde ruimte(s). Blijkbaar heeft
KVW de afgelopen maanden ook al contact gehad met de gemeente, maar dat heeft
vooralsnog niet geleid tot een oplossing. Wel heeft het KVW - Roosendaal subsidie
toegekend gekregen voor de organisatíe van de KVW - zomereditie 20L6.

De Roosendaalse Lijst heeft daarom een aantalvragen

L Bent u bekend met het voornemen van KVW - Roosendaal om hun zomereditie af te
blazen en zo ja, wat vindt u hiervan?

2. Bent u bekend met/heeft u contact gehad over de (financiële) problemen waarmee KVW

- Roosendaal geconfronteerd wordt (hogere huren) of is dit voor u een verrassing en zo
ja waarom?

3. De gemeente heeft voor deze activiteit een subsídie toegekend. ls in dít subsidiebedrag
een gedeelte verdisconteerd voor huisvestingskosten en zo ja hoeveel en waarop is dat
gebaseerd?

4. ls de gemeente bereid, wellicht via haar netwerk, mee te zoeken naar een oplossing
voor de problemen waarmee KVW - Roosendaal nu mee kampt, zoals alternatieve
(goed kopere) hu isvesti ng?

5. Als de activiteit definitief niet doorgaat, wat gebeurt er dan met de reeds toegekende
subsidie?

Namens de fractie van de Roosendaalse Lijst,

Charl Goossens en Eric de Regt



Wij beantwoorden de vragen als volgt:

1. Bent u bekend met het voornemen van KWV - Roosendaal om hun zomereditie af te blazen en
zo ja, wat vindt u hiervan?

Ja, we hebben vorige week contact gehad met het bestuur van Stichting Kindervakantiewerk
Roosendaal. Tijdens het gesprek hebben we Muziekhuis de Suite aangeboden als een mogelijke

locatie voor de zomeractiviteiten. De stichting heeft, zo hebben we vandaag begrepen, een andere
locatiekeuze gemaakt. De zomeractiviteiten gaan dus door. Met de stichting is afgesproken dat ze

deze week zelf gaan communiceren waar de zomeractiviteiten gaan plaatsvinden dit jaar.

2. Bent u bekend met/heeft u contact gehad over de (financiële) problemen waarmee KVW -
Roosendaal geconfronteerd wordt (hogere huren) of is dit voor u een verrassing en zo ja

waarom?
Zie het antwoord op vraag 1.

3. De gemeente heeft voor deze activiteit een subsidie toegekend. ls in dit subsidiebedrag een
gedeelte verdisconteerd voor huisvestingskosten en zo ja hoeveel en waarop is dat
gebaseerd?

We hebben Stichting Kindervakantiewerk Roosendaal € 4.000,- subsidie verstrekt voor de uitvoering
van diverse activiteiten in2OL6, zoals bijvoorbeeld de zomeractiviteiten, de buitenspeeldag en de

Halloweentocht. Uit de ingediende activiteitenbegroting blijkt dat de stichting voor in totaal
€ 1.800,- aan huur van ruimtes heeft begroot.

4. ls de gemeente bereid, wellicht via haar netwerk, mee te zoeken naar een oplossing voor de
problemen waarmee KVW - Roosendaal nu mee kampt, zoals alternat¡eve (goedkopere)
huisvesting?

Zie het antwoord op vraag 1.

5. Als de activiteit definitief niet doorgaat, wat gebeurt er dan met de reeds toegekende
subsidie?

De activiteit gaat 'gewoon' door. Zie verder bij het antwoord op vraag 1.

Hoogachtend,

Het college van burgemeester en wethouders,

Namens dezen,

inerend wethouder Subsídies,

A.A.B. Theunis


